
 
 

Referat af bestyrelsesmødet 9. og 13. december 2021 
af Lars Sørensen 

 
 
 
Ny kommunikationsmedarbejder 
Da den hidtidige kommunikationsmedarbejder Amanda Rindholt var stoppet skulle 
bestyrelsen drøfte, hvad der skulle ske i den anledning. 
 
Det blev besluttet, at der på næste bestyrelsesmøde 16. december 2021 skulle gives en 
redegørelse fra Jan Klint om kommunikationsindsatsen. 
Punktet om kommunikationsmedarbejder tages også op på mødet 16. december. 
Formandskabet kommer til mødet med en indstilling vedrørende afklaring af frihedsbrev og 
hjemmesidens funktion og mission samt den videre proces frem mod ansættelse af 
kommunikationsmedarbejder.  
 
A20 
Bestyrelsen drøftede første udkast til den kommunale redegørelse (Oversigt over økonomi 
og projekter i relation til arbejdstidsaftalen)  
Formandskabet tager bestyrelsens faldne bemærkninger med i de fortsatte drøftelser med 
forvaltningen.  
 
På en række skoler er opgaveoversigterne ikke så detaljerede som A20 stiller krav om. 
Forvaltningen opfordrer foreningen til at tage kontakt til skolelederne for at drøfte kvaliteten 
af opgaveoversigterne.  
Sekretariatet og formandskabet er i gang med at kontakte de skoler, hvor der skønnes at 
være de største uoverensstemmelser i forhold til kravene i A20.  
 
Der overvejes et arbejdstidskursus for tillidsrepræsentanterne til marts i forhold til 
planlægning af skoleåret 22/23. 
 
Forhandlingerne om forhåndsaftalen 
Foreningen har påbegyndt forhandlinger om revision af forhåndsaftalen. 
Der er fra både foreningens og forvaltningens side lagt op til forenklinger i forhåndsaftalen. 
 
 
Formanden Lars Sørensen genopstiller ikke 
Som afslutning på dagens møde meddelte jeg, at jeg havde besluttet ikke at genopstille ved 
valget, som indledes med opstillingsgeneralforsamlingen 24. februar. 
 
 
 


